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Mødereferat 

 
Møde: Bestyrelsesmøde  
 
Mødedato: 15. februar 2005 kl. 19:30 
  
Mødested: Øster Tørslev 
 
Deltagere: Frede Laursen (FL), Allan Steen Christensen (ASC), Jørgen Gammelby (JG), 

Kaj Skalski (KS) og Kim Plauborg (KP).  
 
Fraværende: Ingen 
 
Referent: Kim Plauborg 
 
 
Bestyrelsesmøde  
 
Invitationerne til årets interessentskabsmøde, årsrapporter samt information til 
selvangivelserne pakkes i kuverter og gøres klar således de kan blive afsendt den 
16. februar. 
Interessentskabsmødet afholdes den 20. marts kl. 12:00 i Dalbyover og ikke kl. 
11:00 som først annonceret. 
 
KS har fået et tilbud fra Andelskassen på investering i nogle nye FIRST obligationer. 
Disse skulle give et pænt afkast uden risiko for kurstab ved indfrielse efter de 5 års 
løbetid. Risikoen består i mistede renter, hvis FRB-indekset og dermed kursen falder 
i de 5 år. For vindmøllelauget vil der desuden være en risiko for, at vi kan få brug for 
pengene til en større reparation. Vi kan derfor blive nød til, at indfri obligationerne til 
en kurs lavere end kurs 100 og dermed lide et kurstab. Forventet afkast er ca. 7,16% 
for basis versionen, svarende til en årlig gevinst på ca. 12 kr./andel/år i forhold til i 
dag. 
Bestyrelsen beslutter at investere ca. 300.000,- af de opsparede 500.000,- i FIRST 
obligationer - basis version. De resterende ca. 200.000.- skal blive stående på 
opsparingskontoen, således vi stadig opnår den forhøjede rentesats i andelskassen. 
De resterende ca. 200.000.- kan ligeledes bruges til dække små og mellemstore 
reparationer som f.eks. et defekt hovedleje. (se side 2) 
 
Revisoren er blevet informeret om, at bestyrelsen ønsker at følge Told og Skat 
anvisninger med hensyn til afskrivning, således interessenterne ikke risikerer at få en 
skattesag på halsen.  
 
Mødet slutter kl. 21:00. 
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Email udsendt som bekræftelse på beslutning på basis af efterfølgende 
telefonsamtale mellem bestyrelsesmedlemmerne: 
 
From:  Jørgen  
To:  Allan ; laursen; skalski ; kim  
Sent:  Friday, February 18, 2005 11:09 AM 
Subject:  Orientering 
 

Hej med jer 
 
Den på bestyrelsesmødet trufne beslutning om at anbringe omkring kr. 300.000,- i papirer 
er efterfølgende blevet droppet, da Frede ved nærmere efterlæsning, og samtale med andelskassen, 
opdagede at det ikke var så sikkert med renter o.s.v. 
 
Frede har i den forbindelse hørt om andre muligheder inden for erhvervsområdet med investeringer, 
og vil til generalforsamlingen komme med et bud på dette. 
 
                       
                      Med venlig hilsen og god weekend 
                                            Jørgen  
 


